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                                                     P R O T O K Ó Ł  Nr IX.2011 
                         Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H 
              odbytej w dniu  31 marca 2011r w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego  
                                                            w Kozienicach              
 

 
          
Ad. 1.  
 
      Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 13-tej otworzył  
 S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-ców 
Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego, 
zaproszonych Gości, w tym Pana Janusza Stąpóra – Starostę Powiatu Kozienickiego  
oraz wszystkich obecnych na sali obrad, oświadczył iż zgodnie z listą obecności 
aktualnie uczestniczy 20  osób, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 
Radnych, stanowi qworum do podejmowania uchwał, decyzji. 
 
  Lista obecności Radnych oraz zaproszonych Gości stanowi integralną część 
niniejszego protokołu. 
 
  Przed realizacją porządku obrad odbyła się miła uroczystość – Przewodniczący 
Rady Miejskiej, Z-cy Przewodniczącego, Burmistrz Gminy  przekazali Listy 
Gratulacyjne dla: 
 
1/ Pani Anny Pacholskiej,  zawodniczki Uczniowskiego Klubu Sportowego  „OLIMP” 
w Kozienicach za zdobycie III miejsca ( brązowy  medal w biegu na 400m ) podczas 
Halowych Mistrzostw Polski Juniorów w Spale w dniach 27-30 stycznia 2011r.    
 
2/ Pana Janusza Misztala – trenera za dotychczasowe osiągnięcia w pracy 
trenerskiej  i pedagogicznej, a głównie za przygotowanie zawodniczki UKS „OLIMP”  
( Pan Janusz Misztal nie był obecny na sesji ) 
 
3/ Pana Marcina Awiżenia – zawodnika Radomskiego Stowarzyszenia Sportu 
i Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych „Start” za zdobycie srebrnego medalu  
w biegu na 800m oraz za zajęcie piątego miejsca w biegu na 1500m podczas 
Mistrzostw Świata  Osób Niepełnosprawnych w Lekkiej Atletyce w Christchurch  
( Nowa Zelandia ) w dniach 20-31 stycznia 2011r. 
 
4/   Pana Jacka Szczygła – trenera za dotychczasowe osiągnięcia w pracy trenerskiej 
i pedagogicznej, a głównie za przygotowanie zawodnika Radomskiego 
„Stowarzyszenia Sportu i Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych Start” Pana Marcina 
Awiżenia.  
Były również drobne upominki, podziękowania za wybitne osiągnięcia sportowe, 
które przyczyniają się do promocji naszej Gminy w kraju i zagranicą  
jak również podziękowania od wyróżnionych. 
 
        Zanim Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  przedstawił 
proponowany porządek Sesji  - Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, 
Budownictwa, Komunikacji i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Miejskiej  
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w Kozienicach  Pan Andrzej Kowalski zgłosił wniosek, który został przegłosowany na  
posiedzeniu Komisji, aby  z porządku obrad tej sesji zdjąć projekt uchwały  
o nr roboczym 4.10. w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej 
opiniującej wnioski o najem lokali mieszkalnych.   
Uzasadnienie było następujące: 
W związku z tym, że powołanie tej komisji leży w kompetencji Burmistrza, Burmistrz 
wytypował osoby do tej komisji, więc Komisja stwierdziła, że Burmistrz może swoim 
zarządzeniem powołać tą Komisję bez udziału Rady.  
  
 
      Powyższy wniosek  Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  poddał 
pod głosowanie. 
Za przyjęciem wniosku głosowało – 15 Radnych,  
Głosów przeciwnych – 0,  
Głosów wstrzymujących się – 5. 
W czasie głosowania – obecnych 20 Radnych.  
Wniosek uzyskał akceptację.   
 
       Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda przypomniał, że 
porządek dzisiejszej Sesji przedstawia się następująco: 
 

Proponowany  porządek   S e s j i :  
 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
3. Interpelacje i zapytania Radnych. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
   4. 1. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Kozienice,   
   4. 2 zmieniająca uchwałę w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  
           Kozienice na lata 2011-2014, 
  4. 2a.zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kozienice na  
           rok  2011,   
   4. 3. zezwolenia na przekazanie w użytkowanie  nieruchomości stanowiącej  
          własność Gminy Kozienice, 
   4. 4. przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego  
         nieruchomość stanowiącą własność Gminy Kozienice położoną w Ryczywole,  
   4.5. przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego  
         nieruchomość stanowiącą własność Gminy Kozienice, położoną w Kozienicach  
         przy ulicy Piłsudskiego, 
   4. 6. przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego  
         nieruchomość stanowiącą własność Gminy Kozienice położoną w Nowej Wsi, 
   4. 7. wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia komunalnego nieruchomości 
          położonych w Chinowie, gmina  Kozienice, 
   4. 8. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi  Kozienickiemu, 
   4. 9. przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami na lata 2011-2014”,   
   4. 10. zatwierdzenia do realizacji projektu systemowego „ IMPULS”...,    
5. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 
     w roku 2010, 
6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  
    Problemów Alkoholowych za okres od 01.01.-31.12.2010r. 
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7. Sprawozdanie z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za  
    rok 2010. 
8. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2010  
     i przedstawienie problemów i potrzeb w zakresie pomocy społecznej na rok 2011.   
9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
10. Wolne wnioski i informacje.  

11.Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  zwrócił się z pytaniem, czy 
ktoś z Radnych chciałby jeszcze wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej 
wymienionym porządku obrad? 
 
Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji.  
 
  Proponowany porządek Sesji j.w. został przyjęty w głosowaniu jawnym, 
 w obecności 20 Radnych przy dwóch głosach wstrzymujących się.       
 
Ad. 2. 
 
  Punkt 2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji. 
 
Protokoł Nr VIII/2011r. z dnia 17 lutego 2011r. został przyjęty przez aklamację. 
 
Ad. 3. 
 
    W punkcie interpelacje i zapytania radnych, głos zabrali: 
 
Radna Pani Ewa Malec nawiązała do tematu ścieżek rowerowych na terenie gminy, 
szczególnie w kierunku Świerże Górne, w związku z dużym zainteresowaniem  
i zapotrzebowaniem naszych mieszkańców, pomimo że jest to inwestycja trudna  
i kosztowna. Radna  skierowała na ręce Burmistrza pisemną prośbę o symulację 
kosztów wykonania projektu oraz budowy trasy rowerowej na obszarze miasta  
i gminy Kozienice. Ponadto prosi o oszacowanie możliwości pozyskania gruntów pod 
wykonanie tej inwestycji.  
W związku z tym prosi o pisemną odpowiedź w tej sprawie, wtedy  kiedy to będzie 
możliwe.    
 
    Po czym zapytała – jaki wpływ ma  Rada Miejska, Burmistrz Gminy na poprawę 
nawierzchni dróg  krajowych, szczególnie chodzi o ulicę Głowaczowską? 
 
Radna Pani Anna Kurp zapytała w imieniu mieszkańców bloku Skłodowskiej 1 – czy 
istnieje możliwość wykonania chodnika od bloku  do parkingu?      
  
Interweniowała w sprawie podjęcia działań w celu usunięcia złamanego konara na 
drzewie, na małym skwerku przy aptece Państwa Przedniczków. Złamana gałąź 
zagraża bezpieczeństwu.   
Radna zwróciła się z pytaniem – jak rozwiązać problem odbioru odpadów 
budowlanych ( gruz )? Obecne miejsce składowania gruzu jest zamknięte,  
a, mieszkańcy nie wiedzą gdzie gruz wywozić. 
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Kolejne pytania dotyczyły: 
- Co było powodem braku oświetlenia ulicznego w godzinach wieczornych w dniach  
21-22.03.2011r. ? 
- Czy istnieje możliwość wykonania rowu odwadniającego na wysokości osiedla 
mieszkaniowego Łuczynów Nowy.?  
 
Radny Pan Kuźnar Stanisław zapytał: 
 
- Czy monitoring na placu zabaw na Osiedlu Energetyki jest podłączony do Komendy 
Powiatowej Policji? 
- Jak obecnie wygląda zabezpieczenie placu zabaw przez OPP   
„Ogród Jordanowski” ?  
- Co zamierza się zrobić, aby poprawić bardzo zły stan dróg gminnych? 
- Kiedy rozpocznie się przegląd dróg pod kątem barier architektonicznych na terenie 
gminy?   
- Czy przewiduje się konkursy na dyrektorów nowoutworzonych placówek  tj. KCRiS 
i Dom Kultury? 
 
Radna Pani Kuśmierczyk – Balcerek Małgorzata zapytała – Jakie działania podjęto  
w celu starania się o środki z RPO WM 2007-2017 w ramach programu operacyjnego 
II pkt. IV w celu budowy ścieżek rowerowych – ogłoszony nabór do końca czerwca?    
 
Radna Pani Kordula Alicja interpelowała w sprawie nieporządków  za stacją trafo  
w Kozienicach między Przedszkolem nr 1 a MOPS?  
Czy można zmusić właściciela do uporządkowania tego  terenu? 
 
Radny Pan Mariusz Ptaszek zapytał: 
 
- Kiedy zostanie rozpoczęta budowa inwestycji  wod – kan w m. Aleksandrówka – 
Budy,  kiedy Burmistrz przekaże KGK pełną dokumentację w celu podjęcia  budowy 
tej inwestycji?  
(W 2009 – 2010 r. został opracowany projekt budowy kanalizacji technicznej dla tej 
miejscowości ). 
- Czy Burmistrz planuje w tym roku  wykonanie nowych punktów oświetleniowych, 
czy mieszkańcy ulicy Serdecznej w m. Aleksandrówka  będą mieli wykonane 
oświetlenie uliczne w 2011r. ? 
 Ponadto Radny przypomniał, że  21.12.2010r. złożył wniosek o wprowadzenie 
zadania inwestycyjnego na opracowanie PT  budowy ulicy Familijnej, na który nie 
dostał odpowiedzi.  
W związku z tym  Radny prosił o odpowiedź na piśmie na trzy powyższe  zapytania. 
 
- Czy posiadamy informacje o rozpoczęciu inwestycji na drogach krajowych ? 
Radny zwrócił uwagę, że wizerunek naszego miasta jeśli chodzi o drogi nie jest 
najlepszy, występują  „wyboje i dziury”. 
 
Radny Pan Zając Krzysztof  zapytał – czy jest uregulowana kwestia związana  
z wypalaniem śmieci na terenie miasta i terenach wiejskich  Gminy Kozienice ?  
Częste  palenie ognisk przy głównych ulicach ( głównie opon ), kto tego pilnuje,  
czy jest możliwość interweniowania w tej sprawie? 
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Kolejne pytanie dotyczyło kwestii promocyjnej. 
Radny zapytał – czy byłaby możliwość emisji specjalnego promocyjnego „dukata 
Kozienickiego” , który mógł by  być zamiennym środkiem płatniczym w okresie 
turystyczno-wakacyjnym, ponieważ w tym sezonie Kozienice będą miejscem, gdzie 
będzie dużo ciekawych wydarzeń  kulturalno-rekreacyjnych, a taki dukat, czy taka 
moneta byłaby fajnym narzędziem do promocji naszej Gminy.  
 
       Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zwrócił uwagę, że ta 
ostatnia sprawa Radnego Pana Krzysztofa Zająca, to jest wnioskiem a nie 
interpelacją i tak go należy rozpatrywać.  
 
Radny Pan Andrzej Wołos zapytał: 
- Dlaczego część Klubów sportowych otrzymało mniejsze pieniądze na działalność 
sportową,  niż w ubiegłym roku, chociaż w budżecie gminy zagwarantowano 
porównywalne środki? 
Co zadecydowało o obniżeniu dotacji w ramach pożytku publicznego dla  Klubu 
Sportowego Stanisławice?  
Ponadto Radny zapytał, czy ewentualnie Burmistrz przewiduje możliwość, aby 
ramach promocji dofinansować działalność tego Klubu chociażby w stroje. 
Radny zwrócił uwagę, że Klub zabiega o wykonanie oświetlenia boiska sportowego, 
w związku z tym zapytał – czy jest szansa  realizacji tej inwestycji, jeśli tak to w jakim 
terminie?  
 
Radny Pan Pawlik Krzysztof zapytał: 
- Czy już rozpoczęły się przygotowania KCRiS do sezonu letniego i jakie prace będą 
prowadzone?  
 
  Ad. 4.  
 
     Burmistrz Gminy Pan  Tomasz Śmietanka przedstawił następujące projekty 
uchwał : 
 
- zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Kozienice 
 
Radny Pan Andrzej Gogacz   prosi, aby Burmistrz Gminy wypowiedział się - jak 
wyregulował wykreślony paragraf w zakresie świadczeń związanych z pracą 
Burmistrza, zgodnie z nowelizacją ustawy o pracownikach samorządowych? 
 
  W odpowiedzi na powyższe Sekretarz Gminy poinformował, że 29.01.2009r. 
Burmistrz wyznaczył Przewodniczącego Rady Miejskiej do wykonywania czynności  
z zakresu prawa pracy wobec Burmistrza. Po analizie, konsultacjach z organami 
nadzoru i kontroli – 19.02.2010r. Burmistrz zmienił poprzednie zarządzenie. 
Zarządzeniem nr 425/2010  wyznaczył Panią Skarbnik Gminy Kozienice do 
wykonywania tych czynności z zakresu prawa pracy lub Sekretarz, co wynika  
z ustawy.      
    
 
 Projekt uchwały został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych przy 
jednym głosie wstrzymującym się.  
Uchwała Nr IX/37/2011 w załączeniu do protokołu. 
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 - zmieniająca uchwałę w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  
 Kozienice na lata 2011-2014, 
   Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan 
Andrzej Wołos zgłosił poprawkę 
„Aby w tabeli nr 1 załącznik 2, w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa” – nie 
zmniejszać dochodów gminy o kwotę 955.00,00 zł., lecz proponuje rozdysponować  
na następujące zadania inwestycyjne, szczególnie na zadania drogowe: 
 

- 50.000,00 zł. na budowę drogi w Nowej Wsi, 
- 305.000,00 zł na dofinansowanie budowy ulicy Kopernika, 
- 150.000,00 zł na budowę i przebudowę chodników w mieście, 
- 250.000,00 zł na modernizację dróg powiatowych gminnych, 
- 200.000,00 na budowę drogi przywałowej w m. Kępeczki. 

 
Za przyjęciem powyższej poprawki głosowało 19 Radnych, 
Głosów przeciwnych -  0, 
Głosów wstrzymujących się – 1. 
Poprawka została przyjęta.  

 
 Projekt uchwały z uwzględnieniem przyjętej powyżej poprawki został przyjęty,  
w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przy jednym głosie 
wstrzymującym się. 
Uchwała Nr IX/38/ 2011 w załączeniu do protokołu. 
         

- w sprawie zmian w uchwale  budżetowej Gminy Kozienice na rok  2011 
W dyskusji nad powyższym projektem uchwały głos zabrali: 
Radny Pan Kuźnar Stanisław 
W dz. 750, rozdz. 75075  § 4300 – promocja jednostek samorządu terytorialnego 
jest. poz. „zakup usług pozostałych ”- zwiększenie środków o 250.000 zł na 
zorganizowanie konkursu wyboru MISS Polski  (półfinał ) z udziałem TV-4 , 
Radny chciałby na ten temat uzyskać więcej informacji, bardziej szczegółowo, 
ponieważ na komisjach zdaniem Radnego  informacje  były przekazane  
w ograniczonym zakresie. Radnego interesowało jak to będzie wyglądało, w jakiej 
formie, co będzie promowane, jakie efekty z tej promocji? 
 Radny zauważył, że wszelkie wydatki na promocję budzą różne odczucia wśród 
mieszkańców gminy Kozienice.  
Radny przypomniał jednocześnie, że w budżecie Gminy na 2011r. na promocję 
zostały zabezpieczone środki w kwocie 915 tyś. zł i nie są to małe środki. 
Zdaniem Radnego zostały bardzo uszczuplone środki na inne cele m.in. na budowę 
parkingów. Radny ma wątpliwości – czy te środki słusznie będą wydawane na 
promocję? 
 
Ponadto Radnego interesowała kwestia  dot. zał. Nr 2 § 6050 – zagospodarowanie 
terenu na potrzeby usytuowania przęseł mostu królewskiego i rzeźb w parku 
przypałacowym. Radny również prosi o więcej informacji w tej sprawie.               
 
W odpowiedzi na powyższe Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka poinformował 
m.in.: 
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Impreza, która nazywa się Festiwal Piękna – półfinał Narodowego Konkursu 
Piękności Miss Polski 2011, którą organizuje pod kątem technicznym,  wykon. Spółka 
z o.o. „Nowa Scena” z siedzibą w Sopocie, ul. 1 Maja 67 zarejestr. w krajowym 
rejestrze sądowym. 
Impreza taka – to pierwsze przedsięwzięcie, które można nazwać przedsięwzięciem 
o inicjatywie partnerstwa publiczno – prywatnego. Solidarnie 2 strony wchodzą w to 
przedsięwzięcie, z jednej strony Gmina Kozienice promująca miasto w skali 
ogólnokrajowej przez ogólnopolskie media , a z drugiej strony firma LAKTARIS – 
firma Kozienicka, prywatna jest współpartnerem tego przedsięwzięcia.  
Burmistrz dodał, że do tej pory takich inicjatyw na taką skalę w naszym mieście nie 
było, co można pokazać bezpośrednio poprzez transmisję w telewizji ogólnopolskiej    
 w czasie największej oglądalności – to wszystko może być w tym roku zrealizowane.  
Solidarne ponoszenie kosztów czyli w przybliżeniu pół na pół ( strona publiczna  
i strona prywatna. 
Impreza o której mowa - to inny wymiar niż do tej pory. Koszt z naszej strony niewiele 
większy  od kosztów najdroższego Festiwalu im. Bogusława Klimczuka. Wymiar 
promocyjny  i informacyjny  jest niewątpliwie większy, Burmistrz przekazał z ostatnich 
informacji jakie otrzymał, że jest też możliwość transmitowania poprzez telewizję  
TV-2 publiczną  ( informacja ta jeszcze nie została potwierdzona ) 
Dziś odbędzie się spotkanie z organizatorami w tej sprawie, na pewno więcej 
szczegółów będziemy wiedzieć. Burmistrz zwrócił uwagę, że jak do tej pory w tych 
imprezach, których Gmina była organizatorem (12 lat, jak jest Burmistrzem ) – żadna 
impreza nie była „niewypałem”, żadna impreza nie spotkała się z negatywnym 
odbiorem  mieszkańców, czy mediów, czy krytyki. 
Radni byli informowania na bieżąco na  posiedzeniach Komisji branżowych  
o przebiegu dotychczasowych rozmów, ustaleniach, które zostały do tej pory 
poczynione. O efektach powiemy dopiero po imprezie. 
 
Do kolejnego zapytania w sprawie usytuowania przęseł mostu królewskiego i rzeźb  
z parku przypałacowego  ustosunkował się Z-ca Burmistrza ds. Technicznych Pan 
Igor Czerwiński. 
Rzeźby, które były wykonane na obchody 600-Lecia Bitwy pod Grunwaldem będą 
usytuowane  w uzgodnieniu z Konserwatorem Zabytków – miejsce docelowe za 
rzeką Zagożdżonką w Parku niedaleko ulicy Parkowej     
 
Radny Pan Andrzej Gogacz  zapytał – czym się Burmistrz kierował, proponując 
korektę budżetu o 1/3  -  1mln 900 tys zł, czy dochody 2 mln 455 tys zł są realne  
w tym roku, aby uzyskach ich do budżetu?  
 
W odpowiedzi na powyższe Burmistrz zwrócił uwagę, że jesteśmy jeszcze  
w I kwartale , wszelkie prognozy tak samo są realne, jak tak samo nierealne. 
Komisje przedstawiły swoją opinię. Opinia uzyskała większość. Wszystkie pieniądze 
zostaną przekazane na zadania inwestycyjne, a nie na wydatki bieżące. 
 
Radna Pani Anna Kurp czuje „niedosyt” z odpowiedzi Burmistrza na temat imprezy 
„ Miss Piękności ”. Ponieważ dziś uchwalamy dodatkowe pieniądze na ten cel, prosi 
o więcej informacji w tej sprawie m.in.:  ilości czasu antenowego jaka będzie 
przeprowadzona na emisje tych reklamówek dot. Kozienic.  
Po czym Radna zapytała  - czy konieczność jest, aby dziś te 250 tyś zł  uchwalić? 
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W odpowiedzi Burmistrz powtórzył – dziś kolejne spotkanie, które będzie precyzować 
dochodzenie do wspólnego stanowiska. Każda informacja  w tej sprawie będzie 
przekazywana przez Burmistrza na bieżąco dla komisji branżowej.  
 
Radny Pan Mariusz Ptaszek zwrócił uwagę na:  
- budowę drogi  przy wale w m. Kępeczki? 
 Zapytał - czy stać nas na budowę drogi asfaltowej, przywałowej, czy ta droga będzie 
podniesiona i zabezpieczona? 
- zmianę przeznaczenia środków dla Komendy Powiatowej Policji, 
- przeznaczenia środków dla Komendy Straży Pożarnej, 
-  na środki z przeznaczeniem na zarządzanie kryzysowe  
(wspólnie z powiatem) 
 
Odpowiedzi na powyższe udzielili: Burmistrz Gminy,  Z-ca Burmistrza Gminy,  
Komendant Komendy Pow. Policji.  
Dot. budowy drogi  przywałowej, asfaltowej  - projekt na wyk. tej inwestycji został 
sporządzony kilka lat temu. Cel tej drogi – to wzmocnienie korony wału, możliwość 
dojazdu do newralgicznych punktów  turystom, mieszkańcom, to wszystko na 
wspólny cel. Cała droga to 1100m. Droga na pewno będzie podniesiona. 
 
Dot. zmiany przeznaczenia środków dla KPP – na zakup pojazdu służbowego, 
operacyjnego, pojazdu nieoznaczonego dla Policji. 
 
Dot. środków dla Pow. Komendy Straży Poż. – środki z przeznaczeniem na 
zarządzenie kryzysowe – wspólne z powiatem, jest umowa przygotowana, będzie 
lepiej, taniej.   
 
Po czym przystąpiono do głosowania nad powyższym projektem uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowało – 15 Radnych,  
Głosów przeciwnych 0, 
Głosów wstrzymujących się 5. 
Uchwała Nr IX/39./2011 w załączeniu do protokołu.  
     
w sprawie zezwolenia na przekazanie w użytkowanie  nieruchomości stanowiącej  
własność Gminy Kozienice, 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr IX/40/ 2011 w załączeniu do protokołu. 
 
- w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego  
  nieruchomość stanowiącą własność Gminy Kozienice położoną w Ryczywole, 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został 
bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr IX/41/2011 w załączeniu do protokołu. 
 
w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego  
nieruchomość stanowiącą własność Gminy Kozienice, położoną w Kozienicach  
przy ulicy Piłsudskiego, 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
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Uchwała Nr IX/42/ 2011w załączeniu do protokołu. 
 
w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego  
nieruchomość stanowiącą własność Gminy Kozienice położoną w Nowej Wsi, 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr IX/43/2011 w załączeniu do protokołu. 
 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia komunalnego 
nieruchomości położonych w Chinowie, Gmina  Kozienice, 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr IX/44/2011 w załączeniu do protokołu. 
 
- w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi  Kozienickiemu 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr  IX/45/2011 w załączeniu do protokołu. 
 
- w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami na lata 2011-
2014”,  
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został 
przy jednym głosie wstrzymującym się.  
Uchwała Nr  IX/46/2011 w załączeniu do protokołu. 
 
w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu systemowego „ IMPULS” zgodnie  
-z umową ramową Nr UDA-POKL.07.01.01 – 14 –139/08/00 w ramach programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013 zmienioną aneksem z dnia 10 czerwca 
2010r. nr UDA-POKL.07.01./01-14-138/08-03 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr  IX/47/2011 w załączeniu do protokołu. 
 
Ad. 5.  
 
Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 
 w roku 2010 przedstawiła Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej  Urzędu Miejskiego 
Pani Malec Lucyna. 
Sprawozdanie stanowi integralną część niniejszego protokołu.   
Do przedstawionej informacji uwag nie zgłoszono. 
 
Ad. 6.  
 
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  
Problemów Alkoholowych za okres od 01.01.-31.12.2010r przedstawił  
Dyrektor Ośrodka Profilaktyki Uzależnień Pan Krzysztof Karczmarski. 
Informacja w załączeniu do protokołu.   
Do przedstawionej informacji uwag nie zgłoszono. 
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Ad. 7.  
 
Sprawozdanie z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za  
rok 2010 przedstawił Dyrektor Ośrodka Profilaktyki Uzależnień Pan Krzysztof 
Karczmarski.  
Informacja w załączeniu do protokołu.  
Do przedstawionej informacji uwag nie zgłoszono. 
 
Ad. 8.  
 
Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2010  
oraz  problemów i potrzeb w zakresie pomocy społecznej na rok 2011 przedstawiła 
Pani Grudzień Halina – Kierownik M-G Ośrodka Pomocy Społecznej w Kozienicach. 
Informacja w załączeniu do protokołu. 
Do przedstawionej informacji uwag nie zgłoszono. 
 
Ad. 9. 
 
  W kolejnym punkcie Burmistrz Gminy Pan  Tomasz Śmietanka udzielił odpowiedzi 
na interpelacje i zapytania radnych. 
 
Dot. możliwości wykonania budowy i kosztów ścieżek rowerowych –  
w ramach wykonywanych inwestycji przez Gminę Kozienice przy drogach gminnych 
realizowane są ścieżki rowerowe zgodnie z koncepcją opracowaną w latach 
poprzednich. 
  Wykorzystując walory przyrodnicze w latach ubiegłych przy współpracy  
z przedstawicielami Lasów Państwowych i Kozienickiego Parku Krajobrazowego 
wyznaczono system szlaków rowerowych. 
W przypadku zlokalizowania ścieżki w pasie drogowym drogi krajowej nr 79 
inwestorem może być GDDKiA w Warszawie. 
W celu budowy ścieżki rowerowej niezbędne jest dysponowanie gruntem na cele 
budowlane, co w obecnym stanie prawnym jest bardzo trudne do zrealizowania. 
Radna Pani Ewa Malec złożyła wniosek na piśmie do Burmistrza z zapytaniem: jakie 
analizy trzeba zrobić, co jeszcze trzeba zrobić, chciałaby aby ścieżek na terenie 
gminy powstawało coraz więcej, co usprawni komunikację, zdaniem Radnej jest to 
inicjatywa pożądana.    
 
Dot. wpływu Rady, Burmistrza na wykonanie remontów dróg krajowych – zgodnie  
z obowiązującym prawem na zarządcy drogi ciąży obowiązek bieżącego utrzymania 
dróg jak również ich przebudowa. Corocznie wnioskujemy do zarządcy o należyte 
utrzymanie dróg  jak również ich przebudowę. Temat jest bardzo trudny  
i skomplikowany. Burmistrz omówił bardzo krótko problem drogowy m.in.: 
Droga 79 – zdjęta bez podania przyczyny, nikt się nie interesuje drogami krajowymi, 
Droga 48 zarządca zapomniał, że ta droga istnieje. 
 
Dot. wykonania chodnika od bloku Skłodowskiej 1 do parkingu – wykonanie chodnika 
nie leży w gestii Gminy Kozienice. Działka wokół bloku stanowi własność Spółdzielni 
Mieszkaniowej. Burmistrz dodał, że jest to zadanie inwestycyjne, a nie interpelacyjne. 
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Po czym głos zabrał Radny Pan Andrzej Gogacz – Prezes Spółdzielni 
Mieszkaniowej, który wyjaśnił, iż powyższa działka o której mowa j.w. nie jest 
Spółdzielni Mieszkaniowej. 
 
W związku z powyższym Burmistrz Gminy zobowiązał Dyrektora Wydz. 
Inwestycyjnego Urzędu Miejskiego Pana Piotra Szafrana  do dokładnego 
sprawdzenia i wyjaśnienia - czyją własnością jest ta działka? 
 
Dot. usunięcia złamanej gałęzi – usunięcie złamanej gałęzi przekazano do realizacji 
Kozienickiej Gospodarki Komunalnej Sp. z.o.o. Kompleksowa pielęgnacja drzew 
prowadzona była w m-cu styczniu –lutym bieżącego roku. Złamanie gałęzi nastąpiło 
w bieżącym tygodniu. 
 
Dot. odbioru odpadów ustosunkował się również Pan Andrzej Skrok Z-ca Prezesa 
KGK Sp. z.o.o. – do 2010r. odpady budowlane z remontów i rozbiórek były 
dowożone przez mieszkańców na tymczasowe składowisko przy ulicy Chartowej  
w Kozienicach. Składowisko funkcjonowało bez nadzoru. Łącznie z gruzem 
dostarczone były inne odpady w tym odpady komunalne, ziemia, zużyte opony itp. 
Z czasem miejsce to stało się dzikim wysypiskiem śmieci. Taki stan rzeczy nie mógł 
być utrzymany dalej. Likwidacja składowiska generowała dla budżetu Gminy zbyt 
wysokie koszty. W IV kwartale 2010r. zlikwidowano ten preceder, odpady zostały 
posortowane i wywiezione. Teren po składowisku został ogrodzony płotem 
betonowym. Zarządca składowiska zobowiązał się zorganizować pod nadzorem 
nowe tymczasowe składowisko tych odpadów na działce przeznaczonej pod 
inwestycje naprzeciwko bramy wjazdowej na składowisko komunalne.           
 Składowanie wysortowanych odpadów jest bez odpłatności. 
Ponadto mieszkańcy mogą zamówić w KGK Sp. z.o. o. kontener na gromadzenie  
i odbioru gruzu za odpłatnością.  
Burmistrz Gminy apelował do mieszkańców, aby nie tworzyć dzikich wysypisk, aby 
zauważone zjawiska – śmiało interweniować do Policji. 
  
Dot. przyczyny awarii oświetlenia ulicznego w dniach 21-22.03.2011r. – przyczyną 
nie świecenia się oświetlenia ulicznego była awaria kabla zasilającego. Zgodnie  
z informacją przekazaną przez konserwatora oświetlenia usterka została usunięta 
następnego dnia. 
 
Dot. wykonania rowu odwadniającego na wysokości osiedla mieszkaniowego 
Łuczynów Nowy – rów odwadniający zlokalizowany jest w pasie drogi krajowej. Na 
zarządcy drogi ciąży obowiązek wykonania rowu odwadniającego. Gmina nie może 
realizować zadań w zakresie utrzymania dróg krajowych.      
 
Dot. podłączenia monitoringu placu zabaw na Osiedlu Energetyki  z Komendą Policji 
- w chwili obecnej monitoring nie jest podłączony do Komendy Powiatowej Policji. 
Obraz z zapisu monitoringu rejestrowany jest na bieżąco na rejestratorze 
zlokalizowanym w budynku PSP NR 3. Rejestrator ma możliwość rozbudowy 
monitoringu o kolejne kilkanaście kamer zlokalizowanych w obszarze oś. Energetyki  
i przesłania łączem stałym do komendy Policji. 
 
Dot. zabezpieczenia placu zabaw przez OPP „ Ogród Jordanowski” – Ogród 
Jordanowski w Kozienicach ma powierzoną administrację i zabezpieczenie placu 
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zabaw od 04 stycznia 2011r. Plac zabaw jest każdego dnia porządkowany oraz 
sprawdzany pod względem sprawności technicznej przez obecnych pracowników 
Ogrodu. Dodatkowo od 01 kwietnia br.  zatrudnione zostaną dwie osoby na prace 
interwencyjne z Powiatowego Urzędu Pracy. Docelowo planowane jest, że  
o porządek będzie dbało 3 dozorców / konserwatorów. 
 
Dot. działań w kwestii poprawy złego stanu dróg po zimie – na drogach gminnych 
prowadzone są prace remontowe realizowane przez Kozienicką Gospodarkę 
Komunalną w Kozienicach. W I połowie kwietnia 2011r. forma zewnętrzna przystąpi 
do remontów dróg w technologii powierzchniowego utrwalenia grysami. W II połowie 
kwietnia br.  rozpoczną się również remonty dróg masami bitumicznymi 
wykonywanymi na gorąco. Zgodnie z uzyskanymi informacjami od zarządców dróg tj. 
Powiatowego Zarządu Dróg oraz GDDKiA prace remontowe rozpoczną się również  
w I połowie kwietnia, korespondencja do zarządców dróg w tej sprawie była,  - 
dokumenty do wglądu w Wydziale UM.  
 
Dot. przeglądu dróg pod kątem barier architektonicznych na drogach  - zgodnie  
z zawartym porozumieniem KGK Kozienice dwa razy w tygodniu dokonuje objazdów 
dróg gminnych oraz wykonuje bieżące naprawy. Dodatkowo od zeszłego tygodnia 
pracownik Wydziału infrastruktury Urzędu Miejskiego dokonuje przeglądu wszystkich 
dróg i chodników na terenie miasta. Po zgromadzeniu materiału zostaną zlecone 
niezbędne naprawy jak również zostaną skierowane stosowne wnioski do 
poszczególnych zarządców dróg. Burmistrz dodał, że to co zależy od nas 
realizujemy. Burmistrz sugerował, aby Radny Pan Kuźnar Stanisław sprecyzował 
dokładnie, o które miejsca chodzi. 
W odpowiedzi na powyższe, Radny Pan Kuźnar Stanisław poinformował, że chodzi 
mu o kompleksowe rozwiązanie tego problemu, proponuje zrobić przegląd na terenie 
miasta.     
  
Dot. konkursów na dyrektorów nowoutworzonych placówek – Dyrektorzy 
Kozienickiego Domu Kultury i Kozienickiego Centrum Rekreacji i Sportu, nowymi 
jednostkami organizacyjnymi kierują od 01.01.2011r. Okres 3 miesięcy to za mało, 
aby ocenić merytorycznie działalność. Okres minimum pół roku to minimalny czas na 
ocenę działalności . W tym względzie Burmistrz będzie posiłkował się opinią Komisji 
Rady Miejskiej i wtedy podejmie decyzję.  
 
Dot. podjętych działań w celu pozyskania środków z RPO WM 2007-2013 w celu 
budowy ścieżek rowerowych – zgodnie z przyjętym harmonogramem naboru 
wniosków 2011 w ramach RPO WM  nie przewiduje się naboru na budowę ścieżek 
rowerowych w bieżącym roku. Wspomniany przez Radną priorytet II „ Przyśpieszenie 
e- Rozwoju Mazowsza ” nie dotyczy budowy infrastruktury  drogowej i jej 
towarzyszącej, lecz – Przeciwdziałaniu wykluczeniu informacyjnemu, rozwojowi  
e- usług dla obywateli oraz rozwojowi technologii komunikacyjnych i informacyjnych 
dla MSP. 
Budowę ścieżek rowerowych można finansować z RPO WM w ramach: 
- Priorytetu III. Regionalny system transportowy 
       Działanie 3.1 Infrastruktura drogowa  
- Priorytet V. Wzmocnienie roli miast w rozwoju regionu 

  Działanie 5.2. Rewitalizacja miast 
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- Priorytetu VI. Wykorzystanie walorów naturalnych i kulturowych dla rozwoju 
turystyki i rekreacji. 
       Działanie 6.2. Turystyka  
Do wszystkich w/w działań Gmina Kozienice aplikowała z 3 projektami drogowymi 
oraz kompleksem pałacowo – parkowym . 
Nie przewiduje się w najbliższym czasie naborów w ramach ww. działań ze względu 
na wykorzystanie alokacji. 
Burmistrz dodał, że jeśli chcemy zrobić kolejne ścieżki rowerowe musimy szukać 
innych środków na ten cel.   
 
 
Dot. nieporządku przy stacji trafo w Kozienicach – Właściciel nieruchomości, zgodnie 
z obowiązującymi przepisami prawa zobowiązany zostanie do uporządkowania  
z odpadów tej nieruchomości.              
 
Dot. budowy kanalizacji technicznej w m. Aleksandrówka – Budy  - dokumentacja jest 
kompletna i posiada prawomocne pozwolenie na budowę. Dokumentacja techniczna 
jest skompletowana i przygotowana do przekazania Kozienickiej Gospodarki 
Komunalnej w Kozienicach. Planowany termin przekazania to przyszły tydzień. 
 
Dot. wykonania modernizacji oświetlenia ulicznego oraz czy mieszkańcy ulicy 
Serdecznej w m. Aleksandrówka będą mieli wykonane  oświetlenie uliczne w 2011r. 
- Gmina posiada opracowanych projektów na budowę oświetlenia na łączną  kwotę 
ok. 600.000 zł. Środki zabezpieczone w budżecie Gminy na 2011r. wynoszą 
200.000,00 zł. Obecnie analizowane są wnioski wiejskie zgłoszone na corocznych 
zebraniach. Po dokonaniu ich analizy w miesiącu kwietniu br.  podjęta będzie decyzja 
o realizacji poszczególnych projektów. 
 
Dot. opracowanie PT na budowę ulicy Familijnej – na wnioski zgłoszone do budżetu 
Gminy na 2011r. udzielane są odpowiedzi po uchwaleniu budżetu przez Radę 
Miejską w Kozienicach. Odpowiedź na  wniosek Pana Mariusza Ptaszka  zostanie 
wysłana w dniu jutrzejszym.  
 
Dot. informacji o rozpoczęciu inwestycji na drogach krajowych – w ostatnim czasie 
wystąpiono z ponownymi wnioskami dotyczącymi przebudowy drogi krajowej nr 79  
i w chwili obecnej czekamy na udzielenie odpowiedzi.  
 
Dot. spalania odpadów – dopuszcza się spalanie zgromadzonych pozostałości 
roślinnych poza instalacjami i urządzeniami, jeżeli na terenie Gminy nie jest 
prowadzone selektywne zbieranie lub odbieranie odpadów ulegających 
biodegradacji, a ich spalanie nie narusza odrębnych przepisów / art. 13 ust. 3 ustawy  
o odpadach/. 
Wypalanie traw i chwastów jest całkowicie zabronione / art. 124 ustawy o ochronie 
przyrody /. 
Przypadki spalania odpadów niezgodnie z przepisami, a w szczególności opon, 
tworzyw sztucznych itp. jako szczególnie uciążliwych dla ludzi powinny być 
zgłaszane policji i podlegać interwencji, a następnie podlegać karze.  
 
Dot. Festiwalu Piękna  - odpowiedź przy uchwale budzetowej. 
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Dot. przyznawania środków dla klubów sportowych  - środki budżetowe na pożytek  
w zakresie kultury fizycznej i sportu w roku 2010 i 2011 były jednakowe i wynosiły  
580 000,00 zł, natomiast kluby złożyły w swoich ofertach zapotrzebowanie na kwotę : 
1 128 122,00 zł. 
W roku 2010 –16 klubów sportowych złożyło 16 ofert, natomiast w roku 2011 – 
pozytywnie rozpatrzono 20 ofert z 19 klubów. Pojawiły się więc 3 nowe organizacje 
takie jak: MKS Kozienice, Klub Żeglarski „Dal” oraz Uczniowski Klub Sportowy 
„Tarcza”. Środki budżetowe rozdysponowano więc na większą liczbę organizacji  
i ofert niż w roku ubiegłym. Bardzo istotnym też czynnikiem przy podziale środków 
jest jakość przedłożonej dokumentacji konkursowej, jej walory merytoryczne oraz 
prawidłowość i terminowość rozliczenia się z dotacji otrzymanej  w ubiegłym roku.  
 
Dot. przygotowania KCRiS do sezonu letniego i jakie prace będą prowadzone? –  
Burmistrz Gminy zobowiązał Dyr. Wydz. Edukacji UM do przekazania interpelacji na 
piśmie Dyrektorowi KCRiS ,w związku z jego nieobecności na Sesji Rady.  
Radny Pan Krzysztof Pawlik odpowiedź w powyższej kwestii otrzyma na piśmie. 
         
Ad. 10. 
 
   W punkcie wolne wnioski i informacje głos zabrali: 
  
Radna Pani Kuśmierczyk –Balcerek Małgorzata poinformowała, że złożyła na piśmie 
wniosek do Burmistrza o stworzenie publicznych punktów dostępu do  internetu na 
terenie miasta . 
 
Radna Pani Anna Kurp  nawiązała do swojej interpelacji dot. wykonania rowu 
odwadniającego w Łuczynowie Nowym , który jest zlokalizowany w pasie drogowym 
drogi krajowej. W związku z tym prosi o podjęcie stosownym działań mających na 
celu  skierowanie pism z interwencją do odpowiednich służb. 
Ponadto sygnalizowała potrzebę podjęcia działań w celu ustawienia znaku 
ograniczającego prędkość  na terenie zabudowanym w Łuczynowie 
 
Radny Pan Ryszard  Zając przekazał krótką informację dot. sprzątania lasu. 
Poinformował, że Lasy Państwowe przy pomocy gimnazjalistów dokonają sprzątania  
lasu ulicy Wójcików. 
 
  W uzupełnieniu do wniosku j.w.  Radnej Pani Kuśmierczyk –Balcerek Małgorzaty 
Radny Pan Krzysztof Anatol Zając poinformował o spotkaniu, jakie miało miejsce  
w Starostwie Powiatowym z przedstawicielami Gmin ościennych, w tym Gminy 
Kozienice, z osobami które robiłyby taki plan wykonawczy wniosku, które byłyby 
składane w ramach RP0-2.1. czyli przeciwdziałaniu wykluczenia cyfrowemu na 
Mazowszu. 
Podczas tego spotkania omówiono wstępnie, jakie byłyby założenia tego wniosku, 
które koordynuje Starostwo Powiatowe w Kozienicach. Wstępnie przedstawiciele 
Gmin wyrazili zgodę, akces do włączenia się do tego projektu . 
W/g zapewnień takich propozycji,  Stowarzyszenie i Firma informatyczna, która 
wykonuje tego typu instalacje, projekty -  oczekuje na oferty poszczególnych Gmin. 
Stowarzyszenie i  Firma informatyczna wspierając inicjatywy gospodarcze 
przeanalizuje propozycje, przedstawi swoje rozwiązania. Po wyrażeniu zgody 
poszczególnych gmin – wniosek byłby złożony do końca czerwca br. 
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Ponadto Radny Pan Krzysztof Anatol  zgłosił wniosek, aby na cmentarzu  
w Kozienicach wykonać oświetlenie , w związku  z interwencją mieszkańców, którzy 
są świadkami nieciekawych scen, kradzieży, wandalizmu i innych działań niegodnych 
w godzinach wieczornych na terenie cmentarza.  
Zdaniem Radnego zainstalowanie oświetlenia może zapobiec aktom wandalizmu  i 
innym  działaniom. 
 
            W dalszej części swojej wypowiedzi Radny Pan Krzysztof Anatol  Zając 
przekazał informacje na temat działań Kozienickiego Stowarzyszenia Rekonstrukcji 
historycznych, łącznie z samorządem lokalnym Gminy Kozienice. Starostwo 
przygotowuje kolejną rekonstrukcję historyczną, widowisko historyczne, pewne 
działania wojenne, które rozgrywały się na terenie naszej Gminy 
- będą odtwarzane w Ryczywole, na błoniach nad Radomką, będzie również 
projekcja filmu. Patronat nad uroczystością objął Generał Brygady Jerzy Matusik, 
który jest bardzo zaangażowany w działania m.in. promowanie dziedzictwa, 
spuścizny naszej Gminy.  
Radny zaapelował do potencjalnych partnerów o wsparcie finansowe na ten cel.  
 
Dot. oświetlenia na cmentarzu - Przewodniczący Rady Miejskiej ma inne odmienne 
informacje od osób starszych na temat oświetlenia.     
 
Radna Pani Kordula, wykorzystując obecność Starosty Powiatu Kozienickiego 
Pana Janusza Stąpóra -  zapytała o bieżącą sytuację  Szpitala Powiatowego  
w Kozienicach.  
 
        W odpowiedzi na powyższe  Starosta Powiatu Kozienickiego poinformował,  
Iż na ten temat pojawiają się  różne artykuły, różne głosy i pomysły. W tej sprawie 
prowadzone są rozmowy, sprawa nie jest sfinalizowana, nie wiadomo jak to wszystko 
się skończy.  Starosta wspomniał o nowej ustawie zaproponowanej przez Minister 
Kopacz, która została przyjęta przez Sejm , Senat, a obecnie znajduje się  
u Prezydenta RP. Ta ustawa stanie się faktem, zmienia praktycznie wszystko, 
dlatego też należy się  nad tym wszystkim  zastanowić tj. albo przejmujemy dług  
i utrzymujemy w sferze publicznej Szpital  lub przekształcamy w Spółkę,  
samorządową, czy podmiot komercyjny - są różne rozwiązania.  Musimy poczekać 
na przepisy wykonawcze. Sama ustawa to jeszcze mało, dlatego też należy wspólnie 
z samorządami wypracować strategię. Starosta nie ukrywał, że jest zwolennikiem 
utrzymania struktury publicznego ZOZ-u.  
Starosta  wspomniał również o wejściu do szpitala niepublicznych struktur w ramach 
NFZ.   
Reasumując, Starosta stwierdził, iż  mamy czas do sierpnia br., do tego czasu 
musimy przyjąć jakieś rozwiązanie. Muszą w tym zakresie  być podjęte stosowne 
uchwały.  
Ponadto wspomniał o Zespole Kryzysowym, podjęciu działań w kwestii rozwiązania 
problemu bezdomnych psów poprzez budowę schroniska ( utrzymanie 1 psa – duże 
koszty ), budowie nowego Pawilonu w Domu Pomocy Społecznej w Kozienicach  
o dobrym standardzie dla 30 pensjonariuszy ze środków Powiatu. 
 
Radny Pan Andrzej Kowalski sygnalizował potrzebę wyk. modernizacji drogi na 
odcinku od Nowej Wsi do rzeki Zagożdżonki. 
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Starosta Powiatu Kozienickiego poinformował, że ten odcinek należy też zrobić, 
w tym roku planują do realizacji wiele takich dróg.  
 
Radna Pani Anna Kurp zgłosiła wniosek dot. Radnych, kierując go pod adresem  
Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
Poinformowała, że istnieje konieczność organizowania dyżurów Radnych w Biurze 
Rady Miejskiej w Kozienicach.  
Zdaniem Radnej mieszkańcy nie mają się kiedy i jak się  kontaktować z Radnymi. 
Telefony prywatne nie zawsze chętnie są udostępniane, dlatego też powinno być 
miejsce, aby spokojnie usiąść, porozmawiać o różnych sprawach 
 z zainteresowanym mieszkańcami.  
Radna proponuje, aby rozważyć tą możliwość przynajmniej raz w –cu  
( nawet po 2 Radnych ).  
 
W odpowiedzi na powyższe Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  
wyjaśnił, iż na dzień dzisiejszy jest ustalony Harmonogram dyżurów 
Przewodniczącego Rady Miejskiej  oraz jego Zastępców w sprawie przyjęć 
interesantów dot. skarg, wniosków, petycji,  który wywieszony jest na tablicy 
ogłoszeń oraz w Biurze Rady Miejskiej. 
Przew. Rady dodał, jeśli interesant ma potrzebę spotkania się z Radnym – to jest 
taka możliwość poprzez Biuro Rady Miejskiej ( umawianie telefonicznie). 
Umawianie telefoniczne przez Biuro Rady zdaniem Radnej – to procedura  
wydłużającego się  czasu na konsultacje społeczną.   
  W związku z tym   Przewodniczącv  Rady Miejskiej zaproponował, aby kwestie 
dyżurów Radnych w Biurze Rady Miejskiej przedyskutować na komisjach. 
 
Radna Pani Kuśmierczyk Balcerek zauważyła, że Radni powinni mieć również  
kontakt drogą elektroniczną, aby móc porozumieć się z mieszkańcami.   
 
Radny Pan Krzysztof Pawlik zwrócił uwagę na dofinansowanie dróg powiatowych, 
chodzi mu głównie o ulicę Wiślaną.  Zapytał czy ten odcinek przewiduje Starostwo do 
modernizacji . 
W odpowiedzi Starosta Powiatu Kozienickiego poinformował, że droga ta może być 
realizowana wtedy, jeśli wyjdzie oszczędność z przetargu, ponieważ obecnie sa już 
po przetargu.    
 
  Po czy Radny Pan Krzysztof Pawlik nawiązał do kwestii związanej  
z bezpieczeństwem na drogach. Radnemu chodzi o odcinek drogi nr  48 od ulicy 
Legionów do ulicy Żeromskiego. Radny proponuje poprawę bezpieczeństwa na tym 
odcinku poprzez wycięcie  drzew na zakręcie. Wspomniał  o niebezpiecznym 
przejściu dla pieszych przy Parafii Św. Rodziny, zdaniem Radnego wystarczyłoby 
kilkanaście drzew wyciąć na samym zakręcie, jak również dodatkowo należałoby 
wyciąć drzewa przy chodniku wzdłuż pasa drogi krajowej na wysokości od ulicy 
Żeromskiego –Sikorskiego – chodnik jest niewidoczny i niebezpieczny. 
 
Radny Pan Kuźmiński Marek zgodził się z przedmówcą, że jest to odcinek drogi  
niebezpieczny, ale  byłby ostrożny z tą   wycinką drzew, bo nie wydaje mu się , żeby 
to była najlepsza forma  rozwiązania tego problemu.  
Zdaniem Radnego nie należy wycinać drzew, wskazując kierunek , żeby przestrzec 
kierowców w jakiś sposób przed nadmierną prędkością.       
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Kończąc obrady - Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda przypomniał 
Radnym  o składaniu  Oświadczeń majątkowych  za rok 2010.     
 
Ad. 11. 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz 
Prawda  dokonał zamknięcia o godz. 16.30  IX  SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ  
w KOZIENICACH. 
 
Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY  
     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ 
Elżbieta Kołodziejczyk 
        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA 
 
 
 
 

 


